
Referat af bestyrelsesmøde den 28. marts 2022 (forslag) 

Tilstede:  Karen Sloth, Michelle Krøjgaard, referent Aase Frølund 

 Eskild Kjærhede måtte forlade mødet lidt før tid. 

Sted: Mødet blev afholdt hos Aase Frølund 

Punkter der skal drøftes på bestyrelsesmødet: 

1. Forslag til markvandringen den 5. april 2022. 

2. Forslag fra beboerne vedr. fællesområderne og markvandringen. 

3. Sommerarrangement. 

4. Eventuelt. 

5. Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde tid og sted. 

Ad 1 a. - Der blev aftalt, at man vil forespørge om aflukning af den ene – evt. af begge 

cykkelskure, da cyklerne står meget udsatte for vejr og vind især i den sydlige 

cykkelskur ind mod storskraldrummet. (Skal evt. tages op på næstkommende 

afdelingsmødet). 

b. - Der aftaltes at forespørge om, de store birketræer kan fældes og erstattes af 

andre træer eller buske, da de er allergifremkaldende. (Skal evt. tages op på 

næstkommende afdelingsmødet) 

c. - Brians grønne plads? 

d. - Opretning af flisestien ud for Nørgaards Allé 3 B. Evt. flere steder. 

e. - Varme i opgangene. 

f. - Rygning forbudtskilte opgangene. 

g. - Bedre belysning på området. 

h. - Kant foran den udvendige kældertrappe udbedres ved den sydlige blok. 

j. - Hvad gøres der ved den tiltagende benyttelse af vores bænke af uvedkommende, 

som ingen tilknytning har til afdelingen, Bl,a. skatere m.fl..   

Ad 2 Der er ikke indkommet nogen forslag fra beboerne vedr. afdelingens arealer eller til 

markvandringen. 

Ad 3 Michelle Krøjgaard har kontaktet Skoleparkens bestyrelsesformand vedr. en evt. 

fælles årlig udflugt, hvilket formanden fandt interessant, Der arbejdes videre med 

ideen. 

Ad 4 Eventuelt: 

a – Der er ryddet op i ”bestyrelsens” skab i festsalen og nøglerne er overdraget til 

Fællesbo. 

Er der spørgsmål vedr. festsalen skal disse ske til Fællesbo.  

b – Bestyrelsen vil forespørge Fællesbo, inden man går videre med det, om 

muligheden for at etablere et skur i gadeniveau, således man kan arrangere små 

fælles hyggelige sammenkomster i tørvejr, som alle har mulighed for af deltage i 

uanset mobilitet. Kan der evt. søges hos landsbyggefonden om tilskud. Hvis 

Fællesbo mener, at det ikke kan lade sig gøre, vil vi ikke ligge flere kræfter i det ej 

heller fremsætte forslaget på næstkommende afdelingsmøde.  

Ad 5 Kommende bestyrelsesmøde: 

Tirsdag, den 2. august 2022, kl.16.30 – hos Aase Frølund. 


